
     Bestyrelsesmøde i aktivitetsforeningen den 23/9 - 2020 
Tilstede: Niels Bjørn, Lars, Preben, Claus, Bente og Mona  

Fraværende: 

Godkendelse af 
referat 

Referat fra 12/8-2020 godkendes. 

Møde i Sdr. Nissum Niels Bjørn og Preben deltog i mødet. De orienterer kort herom, og beretter 
at den foretagne analyse af besvarelsen af det udsendte spørgeskema, viser at 
Bur placerer sig ca. midt i, når folk udefra skal bedømme og vurdere deres 
interesse for at slå sig ned i byen. 
Bur scorer højt på arbejdspladser og offentlig transport, hvorimod vi scorer 
lavt m.h.t. engagement og frivilligt arbejde. 
Mona laver udkast til spørgeskema, som kan anvendes i forsøget på at få flere 
engageret i lokalsamfundet. 

Beplantning på 
fodboldbanen 

Planen for beplantningen er lavet. Udover bestilte træer, vil vi også plante 
stedsegrønt. 
Træerne skal plantes i begyndelsen af november. 
Der skal planlægges en plantedag ved næste bestyrelsesmøde. 

Vogn fra Jyden Der skal laves et halvtag til vognen. Jan vil være behjælpelig hermed. 
Lars kender Martin Andersens pårørende, og vil forsøge at få nogle data, der 
fortæller om vognens historien. Indtil vi har et messingskilt, kan der evt. laves 
et lamineret skilt. 

Udlån af klubhuset Huset bliver stadig booket til udlån, men ikke i så stor udstrækning som sidste 
år.  
Torsdagsklubben og Nørklecafeen om mandagen er startet igen. 

Evt. Der er igen lavet opslag til opslagstavlen ved søen. 
Der er lavet opslag vedr. bidrag til hjertestarter i klubhuset. 
Det er aftalt med julemanden at han kommer 28/11 om eftermiddagen. 
Der er møde 20/10 på biblioteket (informationsaften omhandlende 
kommunalt tilskud til foreninger). OBS der er tilmelding. 
Generalforsamling onsdag 27/1–2021 kl. 19. Forud for mødet er der 
fællesspisning (Med forbehold). 
Næste bestyrelsesmøde er planlagt til 21/10-2020 kl. 19 i klubhuset. Mona 
sørger for brød til kaffen. 
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